

# 珠宝玉石保税服务（贸易）平台介绍

Bonded Service & Trade Platform For Jewelry

深圳珠宝产业服务有限公司

Shenzhen Jewelry Industry Service Co., Ltd.



# 项目简介

## Project Description

本项目是深圳海关珠宝玉石保税监管模式改革的创新试点项目，是深圳首个也是唯一经政府及海关批准成立的珠宝玉石全品类保税服务（贸易）平台。由深圳市罗湖区投资控股有限公司与深圳市特力（集团）股份有限公司共同出资1亿元成立深圳珠宝产业服务有限公司全权负责平台的筹建与运营。

The Bonded Business Group project is an innovative pilot project of the Shenzhen Customs Jewelry Industry's full chain bonded supervision model. It is the first and only jewelry bonded service (trade) platform of all categories in Shenzhen approved by the government and customs. Shenzhen Luohu Investment Holding Co., Ltd. and Shenzhen Tellus (Group) Co., Ltd. jointly invested 100 million yuan to establish Shenzhen Jewelry Industry Service Co., Ltd. being responsible for the preparation and operation of the platform.

项目落户于水贝核心片区的特力珠宝大厦，旨在打造集保税展示、保税仓储、保税加工、保税研发及配套保险、物流、进出口报关、检测、评估、供应链服务等于一体的保税综合服务平台。

The project is located in the Tellus Jewelry Building in the core area of Shuibei. It aims to create a comprehensive bonded service platform that integrates bonded exhibition, bonded warehousing, bonded processing, bonded research and development, and supported by insurance, transportation, import and export declaration, testing, evaluation, and supply chain services.

平台依托纯国资背景背书，引入国内外优质行业资源，联动国内珠宝行业龙头企业，瞄准行业痛点，致力于为深圳珠宝行业企业提供便捷、高效的珠宝玉石跨境保税展示及交易综合服务。

The platform relies on the endorsement of complete state-owned assets, introduces domestic and top-class foreign industry resources, links the leading domestic companies in jewelry industry, and also aims at the pain spots of the industry. It is committed to providing enterprises in Shenzhen jewelry industry with convenient, efficient and comprehensive services of jewelry cross-border bonded exhibition and transaction.



# 项目优势

## Project advantages

### 地理优势:

位于水贝核心区域，最靠近珠宝行业核心聚集地；

### Geographical advantage:

Located in the core area of Shuibei, closest to the crucial gathering place of the jewelry industry;

### 政策唯一性:

是目前深圳唯一被许可开展珠宝玉石全品类保税展示交易及相关业务的场所；

### The uniqueness of the policy:

it is currently the only place in Shenzhen that is permitted to carry out bonded exhibition, transaction and related businesses of the entire jewelry category;

### 公信力:

深圳海关、罗湖区政府大力支持，双国企股东提供背书；

### Credibility:

Shenzhen Customs and Luohu District Government strongly support it, and shareholders of dual state-owned enterprises provide endorsements;

### 安全性:

深圳海关与第三方监管机构双重监管，严密的安保体系与流程确保货物、交易安全；

### Security:

Shenzhen Customs and third-party supervisory agencies highlight the power of supervision; strict security system and process ensure the safety of goods and transactions;

### 国际性:

引进境外优质上游资源，密切联系国际重要珠宝玉石产业国行业机构与企业。

### Internationality:

Introduce high-quality upstream resources from abroad, and keep in close contact with important industrial organizations and enterprises in the jewelry industry around the world.





# 服务产品

## 1. 基础服务

### 1.1 进出口关务服务

为境外商品以保税方式入境开展展示、交易、加工、设计、鉴定等业务，或一般贸易进口提供通关渠道；

### 1.2 保税物流服务

第三方专业物流服务商入驻提供跨境物流（境外国家地区往返深圳）或境内保税物流服务（深圳往返中国境内其他地区）；

### 1.3 保税仓储服务

通过保税商务集团服务平台申报入境开展保税业务的商品，平台为其提供存储场所与进出转存管理服务；

## 2. 保税展示服务

平台在海关备案场所中提供展柜或洽谈间等场地设施供会员开展保税展示交易、供需对接业务；

## 3. 保税加工服务

珠宝玉石原材料可通过保税商务集团以保税形式申报从境外进入经过备案的场所进行切割打磨或镶嵌加工，再申报出口或转内销；

## 4. 保税检测与评估服务

国家级检测中心入驻平台及专业第三方评估机构入驻平台，为进入保税监管区域的货物提供检测鉴定服务及价值评估服务；

## 5. 供应链服务

聚合下游采购商的采购需求，向上游进行集中采购，代采购服务，组织境外货源入境开展保税展示等服务。

# Service Product

## 1. Basic services

### 1.1 Import and export customs declaration services

Provide customs clearance channels for foreign commodities entering the country in a bonded manner for exhibition, trading, processing, design, appraisal, etc., or for general trade imports;

### 1.2 Bonded transportation services

Provide centralized border-crossing transportation (overseas countries and regions to and from Shenzhen) or domestic bonded transportation services (Shenzhen to and from other regions in China).

### 1.3 Bonded warehousing services

Commodities entering the bonded business service platform are provided with storing places and storage management services;

## 2. Bonded exhibition service

Exhibition counters or negotiation rooms and other facilities in the customs registration area are provided for members of the platform to carry out bonded exhibition transactions, connecting suppliers and the buyers;

## 3. Bonded processing services

The raw materials of jewelry required for research and development or processing can enter the bonded service platform through bonded business corporation after registration for cutting, grinding or inseting, and then declare for export or domestic sales;

## 4. Bonded testing and appraisal services

A national testing center and a professional third-party appraisal agency are stationed on the platform to provide testing and identification services and appraisal service for goods entering the bonded supervision area;

## 5. Supply chain services

Aggregate the purchasing demands of downstream buyers, and purchase collectively from upstream suppliers, provide procurement-agenting service and organize the entry of overseas goods to carry out bonded exhibitions According to the needs of downstream buyers.

海外供货商提供  
进口计划与资料

Suppliers offer  
import plan  
and information

平台申报

Platform  
declaration

供货商发货

Suppliers  
deliver goods

货物进入监管备案场所

Goods enter bonded area

货物进行保税展示

Goods exhibited in the bonded area

平台会员看货、交易

Goods trade

保税检测鉴定

Bonded testing  
(if needed)

结束展示

End of exhibition

供货商境外提货

Suppliers pick  
goods from abroad

客户境内提货

Clients pick goods  
domestically

客户缴交税费

Clients pay for  
taxes and dues

平台申报  
转内销

The platform  
declares import

平台申报出境

Platform applies  
for export

## 保税流程 Bonded process

